

# 9D7N 穿越水城:哈尔滨 (牡丹江 / 廷吉 / 长白山 / 长春) JOURNEY THROUGH THE ICE CITY: HARBIN (MUDANJIANG / YANJI /

**CHANGBAI MOÙNTAIN / CHANGCHUN)** 



1」在众厅,以虽吧派任女排為准。 Sequences of Itinerary are subject to local arrangement.



# 精简行程



## 观光景点:

# 

- 雪线花驯鹿园 一处将自然生态与驯鹿文化相结合的独特景区, 坐落于长白山脚 下的一片静谧雪原之中。这里,驯鹿的温顺与雪原的纯净交相辉映,为游客提供 了一个亲近自然、感受驯鹿魅力的独特空间。
- 长白山北风景区 位于中国吉林省延边朝鲜族自治州安图县二道白河镇, 素有" 长白山的灵魂"之称。该景区集火山、湖泊、瀑布、温泉、森林等多种自然景观 -体, 以其壮丽的火山地貌、神秘的天池、丰富的动植物资源和独特的高山景 于-观而闻名,是国家5A级旅游景区。
- 魔界雾凇漂流 漂流线路穿越原始森林, 游客将在清澈的河流中漂流, 周围被雾 凇景观环绕, 仿佛进入了一个仙境。漂流过程中, 游客不仅可以享受刺激的水上 活动,还能欣赏到沿途的自然风光。

## 哈尔滨

- **哈尔滨音乐长廊** 采用欧式巴洛克建筑风格, 全长165米, 建筑面积2000平方 米,外观典雅,色彩搭配在蓝天下尤为雅致。音乐长廊占地广阔、环境优雅的 音乐主题公园,园内有各种音乐主题的建筑、雕塑、喷泉、广场等,是一个集 音乐、文化、艺术、娱乐等多种元素于一体的综合性场所。
- 中央大街 哈尔滨市最著名的地标之一。它始建于1900年,由俄罗斯人设计修 建,是中国最早的步行商业街之一,也是亚洲最长的欧式风情街,全长1450 米, 宽21.34米。这条街融合了巴洛克、文艺复兴、折衷主义、新艺术等多种欧 洲建筑风格, 共汇集了70多座风格各异的老建筑, 有"万国建筑博览群"之称 素有"东方小巴黎" "亚洲第一街"的美誉。
- 冰雪大世界 中国乃至世界上最具规模和影响力的冰雪主题乐园, 位于黑龙江 省哈尔滨市松花江北岸,以其宏大的冰雕建筑、奇幻的灯光、以及冬季特色的 活动而闻名。 。它是中国"冰城"哈尔滨冬季旅游的标志性景点,与太阳岛雪 博会、中央大街并称为哈尔滨冰雪节"三大看点"。

x1 晚

## 7 早餐 / 7 午餐 / 6 晚餐

风味餐:			
★ 酱骨	★ 朝鲜风味	★ 温泉餐	★ 铁锅炖
★ 韩式烤肉	★ 东北火锅	★ 东北饺子宴	

#### z<sup>Z</sup> \* \* \* \* \*

酒店住宿(7晚)

- ✓ 融创皇冠假日酒店或哈尔滨永泰喜来登酒店或同级 x1 晚
- ✓ 牡丹江世茂假日酒店或同级 x1晚
- ✓ 琵岩山温泉酒店或同级
- 东沃大酒店或长白山王朝圣地酒店或同级
  x2 晚
- 万达锦华酒店或长春开元名都酒店或同级 x1晚 x1 晚
- ✓ 哈尔滨融创施柏阁酒店或同级

自费项目: (1)马拉爬犁+雪滑梯+神龙摆尾+雪地换装 350元/人 (雪上娱乐套票参考2024年, 具体项目以景区安排为准) (2)香格里拉大饭店冰宫火锅:270元/人(正餐不退)



# **SCHEDULE**



- Internet celebrity big snowman (depending on the opening hours of the scenic spot)
- ✓ Winter swimming performance by the Songhua River
   ✓ Chinese Baroque architectural style street

#### D8 (B/L/D) HARBIN

- Saint Sophia Cathedral Square
- Central Street (a free Modern ice lolly for each person)
- Flood Control Memorial Tower
- Internet-famous Railway Bridge Glass Walkway
- Sun Island Snow Sculpture (including battery cars) ✓ Ice and Snow World

#### HARBIN 🛪 TRANSIT CITY D9 **T PENANG** (MOB)

### **TOURIST ATTRACTIONS:**

## CHANGBAI MOUNTAIN

- Edelweiss Reindeer Park A unique scenic spot that combines natural ecology with reindeer culture, located in a quiet snowfield at the foot of Changbai Mountain. Here, the gentleness of reindeer and the purity of the snowfield complement each other, providing visitors with a unique space to get close to nature and feel the charm of reindeer.
- Changbai Mountain North Scenic Area Located in Erdaobaihe Town, Antu County, Yanbian Korean Autonomous Prefecture, Jilin Province, China, it is known as the "Soul of Changbai Mountain". The scenic area integrates a variety of natural landscapes such as volcanoes, lakes, waterfalls, hot springs, and forests. It is famous for its magnificent volcanic landforms, mysterious Heaven Lake, rich flora and fauna resources, and unique alpine landscapes. It is a national 5A-level tourist attraction.
- Magical World Rime Rafting The rafting route passes through the primeval forest. Visitors will drift in the clear river, surrounded by rime landscapes, as if entering a fairyland. During the rafting process, visitors can not only enjoy exciting water activities, but also appreciate the natural scenery along the way.

## HARBIN

- Harbin Music Gallery The European Baroque architectural style is adopted. It is 165 meters long and has a construction area of 2,000 square meters. The appearance is elegant and the color matching is particularly elegant under the blue sky. The Music Gallery is a music theme park with a vast area and elegant environment. There are various music-themed buildings, sculptures, fountains, squares, etc. in the park. It is a comprehensive place integrating music, culture, art, entertainment and other elements.
- Central Street One of the most famous landmarks in Harbin. It was built in 1900 and designed by Russians. It is one of the earliest pedestrian commercial streets in China and the longest European-style street in Asia, with a total length of 1,450 meters and a width of 21.34 meters. This street combines a variety of European architectural styles such as Baroque, Renaissance, Eclecticism, and Art Nouveau. It brings together more than 70 old buildings of different styles. It is known as the "International Architecture Expo Group" and is known as the "Little Paris of the East" and "The First Street in Asia".
- Ice and Snow World The largest and most influential ice and snow theme park in China and even in the world, located on the north bank of the Songhua River in Harbin, Heilongjiang Province, is famous for its grand ice sculptures, fantastic lights, and winter-themed activities. It is a landmark attraction for winter tourism in Harbin, China's "Ice City", and is known as the "three major attractions" of the Harbin Ice and Snow Festival together with the Sun Island Snow Expo and Central Street.

# $\star \star \star \star$

7 Breakfasts / 7 Lunches / 6 Dinners

### Special Cuisine:

- ★ Sauce pork ribs
- ★ Korean style ★ Korean barbecue
- ★ Hot spring meal ★ Northeast hot pot
- ★ Iron pot stew ★ Northeast dumplings banquet

# $\star \star \star \star$

# HOTEL OR SIMILAR (7 NIGHTS)

- Crowne Plaza or Harbin Sheraton Xiangfang Hotel or similar x1 Night Mudanjiang Holiday Inn or similar x1 Night x1 Night Piyanshan Hot Spring Hotel or similar Dongwo Hotel or Chang Baishan Dynasty Holy Land Hot Spring Hotel or similar x2 Nights ✓ Wanda Jin Resort or Changchun Grand New Century Hotel or similar x1 Night
- Harbin Steigenberger Sunac Land or similar x1 Night

Optional Tour: 1) Horse-drawn sleigh + Snow slide + Dragon tail swing + snow costume change RMB 350 /person (snow entertainment package reference 2024, specific projects are subject to the arrangement of the scenic spot) 2) Shangri-La Hotel Ice Palace Hot Pot: RMB 270 /person (main meal is non-refundable)

Disclaimer: Golden Destinations reserves the right to alter or amend the sequence of the itinerary if necessary, with or without prior notice.

There will be no refund or replacement if the tour logistic is affected by public holidays, weather conditions, natural disasters. All pictures are for illustration Remark purposes only.

**General Information** 

·哈尔滨 HARBIN·

\*\*\*\*

货币 Currency	Chinese Yuan- CNYRenminbi- RMB中国元- CNY人民币- RMB	信用卡 Credit Card	银联卡 (UNION PAY) 在中国大多地方能使用, VISA和MASTER卡较为限制 UnionPay cards are widely accepted in most locations, while VISA and MasterCard are only accepted at a limited number of places
货币兑换率 Exchange Rate < <sup>f</sup>	10 CNY = MYR 6.00 10 元 = 马帀 6.00	拨号代码 Dial Code	China : +86 中国 : +86
Ş € \¥∕	*Subject to currency of the day* *以当天汇率为准*		
电压 Voltage	Voltage - 220 V	插座 Power Socket	类型 / Type A - 两脚扁型插头 / 2 flat blade pin 类型 / Type B - 两脚扁型 + 一圆型插头 /
A	电压 - 220伏特		2 flat blade pin + 1 round pin 类型 / Type I - 八字扁型脚+接地孔 / 3 Oblique flat blade pin "V-shape"
时差 Time Difference	China - No time difference with Malaysia 中国 - 时间与马来西亚时间标准时无相差	行李托运 Luggage Allowance	Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 20 kg and a hand carry bag not more than 7 kg.
			每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机, 以及托运行李不超过20公斤。
气候 Weather	□ Spring 春季 □ Summer 3 3月 – 5月 6月 – 8月 Apr May to Au	9)	utumn 秋季 Winter 冬季 月 – 11月 12月 – 2月 ep to Oct Nov to Mar
	22°C ~ 10°C 30°C ~ 20°	°C 24	4°C ~ 10°C -30°C ~ -15°C *Subject to weather of the day* *以当天天气报告为准*
飞机型号 Aircraft Type	Boeing 737-800		
Departure Da	ito:	Flight :	
出发日期:	ile.	航班行程:	
Tour Fare: 团费:		Airport Tax & Fue 机场税及燃油附加	
Tipping: 小费:		Agent Collection 旅行社代收费:	Fee:
Visa: 签证:		Travel Insurance: 旅行保险:	
		TOTAL: 总数:	
	GD Partner:		
G			

Operated By ICE HOLIDAYS SDN BHD (230643-X) KPK/LN:2441